

Referat for menighedsrådsmøde den 2. september 2025

Sted / Dato / Tid: Tved 2.9.2025 kl. 18.45 - 21.00

Deltagere: Ellen, Henrik, Anette, Erik, Lis, Palle, Lisbeth, Mathias, Gorm og Rita

Afbud: Dorte og Lis

Dagsorden:

#	Emne	Ansvar	Karakter- Emne	Min.
	Præsentation af ny HR medarbejder		Mette Juul	
1	Godkendelse af dagsorden + emner til evt.	Ellen		
2	Nyt fra formanden	Ellen	Formandsberetning ved høstgudstjeneste	
	a. Ny mødestruktur – oplæg fremsendt		Beslutning, se nedenfor I	
3	Nyt fra næstformand	Henrik		
	a.			
4	Nyt fra kassereren	Henrik		
	a. Budgetsamråd 26.8		Orientering	
5	Nyt fra kontaktpersonen	Anette		
	a. Status personalesituation		Orientering	
6	Nyt fra præsten	Gorm		
	a.			
7	Nyt fra kirkeværgerne			
	a.	Erik	Orientering om varmeprojektet eftersendes	
	b.	Dorte	Beslutning: flytning af penge til flagstænger	
	c.	Palle		
8	Nyt fra graverne	Mathias		
	a.			
9	Nyt fra udvalgene	Rita	Rosenprojekt	
	a.			
10	Evt.		Deltagelse i mødet *Kend dit sogn* 24.9 Henrik: Konstituering dec. 2025	
11	Næste møde		7.10 Helgenæs	

Referat:

- 1) Dagsordenen er godkendt.
Lisbeth tilføjer til eventuelt at vi plejer at holde julefrokost + pynt til høstgudstjeneste.
Rita tilføjer til eventuelt, at kirken ikke skal konkurrere med FOF.
- 2) Ellen foreslår, at dagsordenen skal udvides med mere information om de forskellige punkter, samt at materiale angående punkterne fremsendes i god tid.
Ellen kommer med formandsberetning ved høstgudstjenesterne og beder i den sammenhæng om, at hvert medlem kommer med nogle punkterne til formandsberetningen.

- 3) Intet at berette
- 4) Henrik orienterede om budgetsamråd i provstiet: Provstiet opretter en pulje til køb og udvidelse af elektrisk maskinpark.
Provstiet har givet 1,6 millioner kr. til renoveringen af Tved Kirke. Vi begynder hermed opsparingen. Den grønne treparts hensigter fylder i de midler, der er afsat i provstiet.
- 5) Anette orienterede.
Der er kirkemusikermøder d. 17. sept. med Mette Juul.
- 6) Gorm orienterede. Biskoppen har godkendt ansøgningen om at afprøve model tre for det nye dåbsritual, jf. dåbskommissionens arbejde.
Gorm afsøger pris på at få rensat billedet af provsten af Max Nathan.
- 7) Mathias orienterer på Dorthes vegne om varmestyringen i Vistoft.
Erik orienterer om, at knæfaldet i Tved skal friskes op.
Palle orienterer om, at de til flagstænger afsatte midler kan flyttes.
Vi ønsker at flytte disse midler til klimasikring i Vistoft. Palle, Mathias og Dorthe sætter det i værks.
- 8) Intet fra Mathias
- 9) Rita orienterede om rosenprojektet. Vi skrinlægger Torben Thim-projektet og lader graverne fortsætte med projektet selv.
- 10) Der har været invitation til "Kend dit sogn" i Egegården.
Høstpynt i Vistoft og Helgenæs tager graverne sig af.
I Tved pynter Charlotte, Lisbeth og Ellen fredagen før.
Rita orienterer om Poul Joachim Stenders indlæg i debatten om, at kirken ikke skal konkurrere med FOF. Henrik tilføjer, at kirken skal huske at den kan tilbyde noget, FOF ikke kan. Aktivitetsudvalget tager dette ad notam.
Det undersøges, om medarbejderne ønsker en klassisk julefrokost eller noget andet.
- 11) Næste møde er 7.10 på Helgenæs 18.45. D. 4. nov. konstituerer vi os.